



Styrelsemöte 2020-03-15

Plats: Hos Björn Alfredsson

Närvarande: Göran Bengtsson, Carina Sunnerås Börjesson, Bengt Unell, Bert Dahlgren, Mikael Jörgner och Björn Alfredsson. Alla i styrelsen var närvarande förutom Gunnar Gustavsson.

1. Ordföranden Björn Alfredsson **öppnade mötet** och hälsade alla välkomna.
2. **Dagordningen** presenterades.
3. Björn gick igenom **föregående mötesprotokoll**.
4. Göran Bengtsson gick igenom den **ekonomiska redovisningen**. Information om att medlemsavgiften höjs kommer att skickas ut.
5. Bert kommer att lägga ut en karta gällande nya sträckningen och ett anslag om **tipspromenaderna** med datum för 2020 på face boksidan.
6. Ett anslag för **Vårpromenaden** kommer att göras och denna kommer också ut på vår Facebook sida när det närmar sig.
7. Inför arbetsdagen vid **förbandsstugan** den 23 maj kommer Björn att köra ett lass matjord som vi ska använda. Ett röjsåg till nyponbuskarna skall också fixas.
8. **Midsommarfirandet** kommer att anordnas av kvarteret Doppingen 2020 och arbetet rullar på.
9. Arbetet inför **sommargympan** rullar på.
10. Björn ska fixa en gungbräda till **lekplatsen**. Vi kommer att kolla vilka regler som gäller för höjden på klätterställning och om tillstånd behövs.
11. Vi använder samma anslag som förra året när det gäller **strandloppisen**. Loppisen kommer att vara vid minigolfbanan.
12. Klubben som sköter **boulebanan** kommer att sköta arbetet där.
13. När det gäller **Sommarfesten 2020** så har vi inte kommit så långt i arbetet. Vi kollar vilka bryggerier som kan vara med och sälja.
14. När det gäller **Samverkan med andra organisationer** så kommer vi att maila löpande till dessa så fort det händer något i Olofsbo.
15. Björn gick igenom **statistik från hemsidan**. Det är ett genomsnitt på ca 70 st/dag.
16. Björn har skickat brev till **kommunen** som har skickat detta till Kultur och Fritid. Vi har inte fått något svar ännu.



Styrelsemöte 2020-03-15

17. **Länsstyrelsens förslag för naturreservatet**, detta finns att läsa på vår Facebook sida och hemsidan. Det kommer att bli ett möte den 6/4 och Björn kommer att närvara vid detta.
18. **Övriga frågor:** Vi kommer att köpa in en ny samlingsbrevlåda på Centralvägen som klarar regn och blåst bättre. Vi ska även kolla gällande vatten som eventuellt rinner in i grunden på förbandsstugan.

Nästa möte hålls den 26/4 hos Göran Bengtsson

Vid protokollet:

Justeras:

.....
Carina Sunnerås Börjesson

.....
Björn Alfredsson